
Referat – forældrerådsmødet torsdag d.09.02.2023 

Krausesvej 17 – 16.30 – 18.00 

 

Tilstede; Christopher, Janne, Anna, Mia, Rebecca og Rikke 

Afbud; Jonas, Caroline, Sille, Steffen, Sofie og Pernille 

 

• Nyt fra husene; der er god stemning i begge huse.  

 

Vi har – og er fortsat ramt af sygdom blandt personale og børn og ser alle frem til forår, sol 

og lidt mere varme.  

 

Zeko er tilbage i nr. 4 efter første år på merituddannelsen. Vi har ansat en ny pædagog til 

nr. 4 – som starter onsdag d.15.02. Hun hedder Mille og vi glæder os til samarbejdet. Sara 

er ansat som fast medhjælper på Frøene i nr. 17, frem til sommer hvor hun starter 

uddannelse og vi håber på, at kunne ansætte en pædagog.  

 

Alle stuer er i mål med minimumsnormeringerne – og alle, især børnene nyder godt af 

arbejdet i mindre grupper, som er en rigtig god mulighed når alle fire medarbejdere er på 

arbejde.  

 

• Arbejdet med tilsynets anbefalinger – hvad har vi gang i - og hvad har vi planlagt. 

 

Vi fortsætter det gode arbejde med ”Leg og de fysiske læringsmiljøer”. Vi har planlagt en 

personalelørdag – d.18.03.2023, hvor fokus udelukkende bliver på at indrette stuerne i 

stationære læringsmiljøer, som læner sig ind i forskning og god praksis. Mere om dette når 

vi er på vej, midt i det – og ude på den anden side.  

 

• Planlægning af forældre – kaffe – hygge på nr. 4´s legeplads. 

 

Forældrerådet inviterer til kaffe-hygge-åben-legeplads d.22.04.2023 mellem 09.00 – 11.30. 

Dette foregår på nr. 4´s legeplads og invitation lægges på Aula.  

 

 

 

 

 

 



 

• Evt.  

1. Der tages billeder af personalet – så det bliver synligt i begge huse hvem der er 

ansat. Disse billeder tages i løbet af uge 7 & 8  

2. Vi arbejder ydermere på at synliggøre vores pædagogiske principper, værdier etc., 

så de fremgår visuelt i Vokseværket – og ikke nu ”kun” på hjemmesiden.  

3. Der opsættes postkasse i begge huse til evt. emner, som kan løftes ind i 

forældrerådet, samt et synligt overblik over hvilke forældre der sidder i rådet. Dette 

fremgår pt selvfølgelig på Aula/Hjemmesiden  

 

 

 

 


